
 
Lohilahden Eläkeliiton aloite kerhotiloista 
 
VANH 13.02.2024 § 3  
  
 
 
Selostus Lohilahden Eläkeliitto on tehnyt 10.1.2024 aloitteen Sulkavan 

kunnanhallitukselle/vanhusneuvostolle Lohilahden koulun kerhotilojen 
kartoittamisesta. 

 
Liite Lohilahden Eleäkeliiton aloite 
 Muistio katselmuksesta    

 
Päätösehdotus Tilakatselmus on tehty 30.1.2024 Lohilahden koululla. Asta Veikkanen 

kertoi, että luiskat on helppo korjata. Haasteita on silti pyörätuolihenkilöillä 
sisälle liikkumisessa. 
Rahoituskanavaa pitää vielä miettiä. Asta Veikkanen käy katsomassa 
mahdollisen tekijän kanssa ja tekee arvion kustannuksista. Viedään asia 
sitten kunnanhallitukseen käsiteltäväksi. 
Korjaukset tukevat koulun toimintaa sekä tilan toimintaa kylän 
keskuspaikkana. 
Pöytien ja tuolien siirtämiseen tarvitsee apua. Voiko jotain korvausta 
vastaan hankkia apua yrittäjältä tai kyläyhdistykseltä? Kysytään tarjous 
JSP, Jeri Hämäläinen, Lohilahden Kyläyhdistys ry sekä muita mahdollisia 
Lohilahden alan yrittäjiä. 
Lisärakentaminen ei ole tällä hetkellä mahdollista. Vaihtoehtoiseksi 
paikaksi ajateltu rivitalo ei tule kyseeseen tilan huonon kunnon takia. 
 

Päätös Asia merkitään tiedoksi. 
 
 
KHALL 29.04.2024 § 71    
319/00.01.02/2022    
 
Selostus Lohilahden koululla on pidetty katselmus 30.1.2024 koskien esteettömyyttä 

kuntalaisten olohuoneen ja liikuntahallin osalta. Katselmuksen jälkeen on 
kartoitettu tarvittavia toimenpiteitä esteettömyyden saavuttamiseksi tiloissa. 
Todettiin, että vaihtoehtoiseksi kokoontumispaikaksi ehdotettu kunnan 
omistuksessa oleva rivitalon kerhohuone ei sovellu kokouspaikaksi. 

 
 Olemassa oleva invaluiska koulun takapihalla katsottiin olevan 

käyttötarkoitukseensa sopiva ja sitä kautta liikuntahalliin ja kuntalaisten 
olohuoneeseen kulkeva esteetön reitti todettiin toimivaksi. Liikuntahallin 
oven edessä todettuun n. 100mm korkuiseen askelmaan on tilattu kunnan 
toimesta siirrettävä ramppi, jota säilytetään jatkossa välinevarastossa ja 
voidaan käyttää aina tarvittaessa. Ramppi palvelee myös muita hallin 
käyttäjiä. Todettiin, että myös wc-tiloihin on esteetön pääsy tätä reittiä 
käyttäen. 

 
 Lohilahden eläkeliitolle on ehdotettu, että he toiminnan järjestäjänä tilaavat 

tuolien ja pöytien siirtoihin apua paikallisilta yrittäjiltä. Lohilahden eläkeliiton 
puheenjohtajalta on saatu tieto, että he ovat pyytäneet tarjoukset 
paikallisiltä toimijoilta kokousjärjestelyihin. Eläkeliitto kustantaa itse 
mahdollisesti käyttämänsä palvelun. 

  
Valmistelija Mervi Palmu ja Asta Veikkanen 
 
Esittelijä Kunnanjohtaja Sakari Varala 



 
Päätösehdotus Kunnanhallitus hyväksyy Lohilahden Eläkeliiton aloitteen käsitellyksi. 

 
Päätös Päätösehdotus hyväksyttiin.  

 
Tekninen johtaja Asta Veikkanen oli pykälän käsittelyn aikana paikalla klo 
13.34 - 13.35. 

 


